

注册号: 0762500281R2M-SD/002



质量管理体系认证证书

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询

兹 证 明

中一橡胶股份有限公司

统一社会信用代码: 91370500MA3D00M43Q

注册地址: 山东省东营市广饶县大王镇兴工路以东、北外环路以南

经营地址: 山东省东营市广饶县大王镇兴工路以东、北外环路以南 (东孙庄村西)

该体系符合

《质量管理体系 要求》

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

认证覆盖范围:

普通输送带、资质许可范围内全钢、半钢子午线轮胎的设计生产销售

获证客户在证书有效期内每年至少接受一次本认证机构的监督审核, 此证书方可持续有效, 本证书有效性请登录 www.zrxbj.com 查询。监督审核间隔不应超过 12 个月。

颁证日期: 2025 年 02 月 25 日

有效期: 2028 年 05 月 06 日

换证日期: 2026 年 03 月 04 日

北京中润兴认证有限公司

地址: 北京市朝阳区东三环内东大桥路12号
3号楼404室

签发人:

张 荣



证书查询

Registration No.: 07625Q0281R2M-SD/002



QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

The certificate information is available on the CNCA of the official website (www.cnca.gov.cn)

This is to certify that the quality management system of

Zhongyi Rubber Co., Ltd.

Uniform Code of Social Credit: 91370500MA3D30B43Q

Reg Add: East of Xingong Road and South of the North Outer Ring Road, Dawang Town, Guangao County, Dongying City, Shandong Province, China

Business Add: East of Xingong Road and South of the North Outer Ring Road, (West of Dongsunzhuang Village) Dawang Town, Guangao County, Dongying City, Shandong Province, China

Which is in conformity with
Quality management systems-Requirements
GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Design, production, and sales of ordinary conveyor belts and all steel and semi steel radial tires within the scope of qualification permits

This certificate will not remain valid unless and until the certified customers accepts at least once surveillance audit annually within the validity period of the certificate. Please login into www.zrxbj.com for this certificate's validity status. The interval between supervision and review should not exceed 12 months.

Issue Date: 02. 25. 2025

Expiration Date: 05. 06. 2028

Change Date: 03. 04. 2026

Beijing ZhongRunXing Certification Co., Ltd.

No. 804 Office No. 3 Building No. 12 Tu Cheng Road East,
He ping Street Chaoyang District, Beijing

Issued by:

XR Zhang



证书查询